

## معلومات عن بيت البدر بالانجليزي مع الترجمة

Al-Badr House is one of the old Kuwaiti houses that was built between 1837 – 1847.

الترجمة: بيت البدر هو أحد البيوت الكويتية القديمة التي تم بناؤها بين عامي 1837 – 1847.

The area of Beit Al Badr is approximately 3020 square meters.

الترجمة: تبلغ مساحة بيت البدر حوالي 3020 متر مربع.

The Badr House is located in Qibla, in an area overlooking the sea coast.

الترجمة: يقع بيت البدر في القبلة في منطقة مطلة على ساحل البحر.

The house was built of mud and rocks.

الترجمة: تم بناء البيت من الطين والصخور.

The house consists of five courtyards: the Diwaniyah courtyard, the harem courtyard, the kitchen courtyard, the sheep courtyard, and the storage yard. It also contains ventilation towers.

الترجمة: يتألف البيت من خمسة ساحات وهي الديوانية، وساحة الحريم، وساحة المطبخ، وساحة الغنم، وساحة التخزين، كما يوجد فيه أبراج للتهوية.

The walls of the house are painted with white plaster.

الترجمة: جدران البيت مطلية بالجبص الأبيض.

Al-Badr House is owned by the heirs of Abdul Aziz and Abdul Mohsen Yousef Al-Badr, who are major merchants in Kuwait.

الترجمة: ترجع ملكية بيت البدر إلى ورثة عبد العزيز وعبد المحسن يوسف البدر وهما من كبار التجار في الكويت.

Beit Al-Badr has been affiliated with the Department of Antiquities and Museums since 1968.

الترجمة: يتبع بيت البدر إلى إدارة الآثار والمتاحف منذ عام 1968.

Al-Badr House was used in 1976 as the headquarters of the Kuwait National Museum, and today it is used as the headquarters of the Department of Folk Musical Heritage.

**الترجمة:** استخدم بيت البدر عام 1976 كمقر لمتحف الكويت الوطني، ويتم استخدامه اليوم كمقر لإدارة التراث الشعبي الموسيقي.

موقع ويكي الكويت